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ambrus ferencné a hódmezővásárhelyi kórházban 

nővérként dolgozik. amikor saját bőrén 

tapasztalta a flavin7 és az olimpiq stem X-cell 

jótékony hatását, eldöntötte, hogy 

munkahelyén is ajánlani fogja azoknak 

a betegeknek, akik kikérik tanácsát. sokan hálásak 

neki segítőkészségéért és elhivatottságáért. 

egy-egy ilyen tippel életeket mentett.

a nővér 
     ajánlásával

ambrus ferencné

az 52 éves asszony először egy hazai napilapban olvasott az olimpiq stem X-cellről.  akkoriban férje máj-
zsugorban szenvedett, ezért eldöntötték, hogy kipróbálják a terméket.

„ Férjem sajnos nemrég rákban elhunyt, azonban életminőségén évekig javított az őssejtszaporító kapszula. 
Ezen a tapasztalaton felbuzdulva eldöntöttem, hogy kipróbálom a termékcsalád többi tagját is” – meséli a 
nővér, akinek leginkább a lucerna és az aranykolloid tartalmú termékek váltak be.

„ Amikor a szervezet elsavasodásáról olvastam egy könyvet, amelyben arról írtak, hogy testünk megbetege-
désének hátterében általában az elsavasodás áll, eldöntöttem, hogy olyan terméket keresek, amely kifejezetten 
lúgosító hatású – mondja. – Hihetetlen volt számomra a sok sikeres tapasztalat a termékkel kapcsolatban.  A 
lucerna amelyet általában szorulásra ajánlottam korábban, elmulasztotta a betegek allergiáját, de volt akinek a 
rémálmai szűntek meg a szernek köszönhetően, holott eredetileg nem is erre a problémára szedte.” 

ambrus ferencné édesanyján is segített az aranykolloidot tartalmazó termékeknek köszönhetően. „Anyu-
kámnak komoly porcleválása van, ami rendkívül erős fájdalmakkal jár. 3 hónapos kúraként szedi az arany-
kolloidot közte szüneteket tartva, hogy ne halmozódjon fel szervezetében ez a nemesfém. Az első kúra után 
elmúltak a fájdalmai, és emellett vérnyomása is rendeződött. Elhagyhatta a vérnyomáscsökkentő gyógyszerei-
nek nagy részét.”
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a nővérke dacára annak, hogy 
az egészségügyben dolgozik, 
amióta a termékeket ismeri, 
nem kér védőoltást az influenza 
ellen. „Az influenzás időszak-
okban ezüstkolloidot szedek, és 
ezt ajánlom unokámnak is, aki 
dacára ovis korának szinte sosem 
beteg – még a nagyobb járványok 
idején sem. Ha mégis elkap va-
lamit, 3-4 nap alatt megbirkózik 
a betegségekkel” – lelkesedik a 
nagymama, aki minden ter-
mékújdonságot kipróbál, hogy 
aztán saját tapasztalatai alapján 
tudja a kórházban megforduló 
betegeknek a számukra legjobb 
megoldást ajánlani.
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ákos zoltán és 

ákosné fáth klára 

70-es éveiben járó 

házaspár. a flavin7 

jubileum és az olimpiq 

őssejtszaporító 

termékek segítségével 

kiegyensúlyozott, 

békés időskort élnek, 

és bár b etegségekkel 

küszködnek, a 

táplálékkiegészítők 

segítségével fájdalom-

mentessé váltak 

hétköznapjaik, így 

aktív életet élhetnek.

Crystaltapasztalat füzet 5

klári néni és férje, zoltán mindketten ugyanazokat a 
termékeket szedik más-más problémára. míg a len-
gyeltóti asszonynak erős csontritkulása van, addig férje 
magas vérnyomása javult a flavin7 jubileumnak és az 
olimpiq stem X-cellnek köszönhetően.

„Jelentős csontritkulásom miatt két csigolyám befelé 
megroppant, ami olyan nagy fájdalmakkal jár, hogy csak 
fűző segítségével tudok mozogni – meséli klári néni. 
– Mielőtt elkezdtük szedni a termékeket reggelente az 
volt az első dolgom, hogy felvettem a fűzőt még mielőtt 
kikeltem volna az ágyból. Az olyan fizikai munkák, mint 
a kertészkedés vagy a mosás és teregetés nagyon nagy 
fájdalommal és erőfeszítéssel jártak.”

az idős házaspár fél éve szedi a kétféle terméket, és 
azóta életminőségük jelentősen javult. „Egyszer csak 
azt vettem észre, hogy reggelente elfelejtem felvenni a 
fűzőt, és csak a fizikai munkánál hordom. Tegnap viszont 
férjem szólt rám, hogy fűző nélkül teregetek, hajolgatok és 
emelek a hétvégi nagymosásnál – lelkesedik klári néni. – 
Szinte teljesen ledöbbentem, hogy észre sem vettem, hogy 
nincs rajtam a fűző. Fájdalmak nélkül tettem a dolgo-
mat.”

az asszonynak emellett elmúlt a frontérzékenysége 
is. „Alulműködő pajzsmirigyem miatt érzékenyen érint 
egy-egy fronthatás. Amióta a Flavin7 Jubileumot és az 
Olimpiq-ot szedem, meg sem érzem az időjárás változá-
sokat.”

zoli bácsi ízületei is kevésbé fájnak, és ami még jelen-
tősebb eredmény, hogy magas vérnyomása rendeződni 
látszik. „ Már két hónappal a termékek szedése után az 
átlag 180-as vérnyomásom 130-ra csökkent” – meséli.

klárika csontritkulása miatt d-vitamint és kalciumot 
is szed, és nagyon boldog, hogy férjével szellemileg és 
fizikailag is teljes életet élhetnek. „Idős korban az egyik 
legfontosabb dolog, hogy sokáig megőrizzük életminő-
ségünket, hiszen akkor kevésbé vagyunk kiszolgáltatva 
másoknak. Számunkra nagyon sokat jelentenek ezek az 
apró javulások, hiszen élvezhetjük az időskor örömeit, 
aktívvá tehetjük mindennapjainkat.”
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kóródi katalinnál 2003-ban szklerózis multipleXet diagnosztizáltak. 

az orvosok azt mondták, akit 52 évesen ér az idegrendszeri betegség, 

az nem kerül általában kerekesszékbe. ennek ellenére a lengyeltóti 

asszony állapota folyamatosan romlott. kati szeretett volna önel-

látó maradni, ezért hogy elkerülje a tolókocsit elkezdte szedni az 

olimpiq stem X-cellt. 

„visszasétáltam 
az életembe!”

a kép illusztráció
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dehogy egyáltalán ne tudjam irányítani a lábamat… Ez a gondolat teljesen megrémisz-
tett – emlékszik vissza. – Egyik ismerősöm ajánlotta a Flavin7-et és az Olimpiq Stem 
X-cellt. Eldöntöttem hát, hogy adok magamnak egy esélyt, és kipróbálom a termékeket.”

kati 6 évnyi betegség után kezdte el szedni 2009 nyarán a flavin7-et. egy hónapig 
tisztítókúrát tartott, majd a flavin7 után az olimpiq következett.

„Amikor elkezdtem szedni a termékeket, azért tettem, hogy elkerüljem a kerekesszé-
ket. 3 éve bottal jártam, eszembe sem jutott, hogy a jövőben valamikor már a botot is 
eldobhatom, és ismét saját lábamon közlekedhetek” – vallja be. pedig kati 2 hónapnyi 
olimpiq stem X-cell kapszula szedése után nemhogy elkerülte a tolókocsit, de még 
a botját is elhagyta. lengyeltóti szomszédjai megdöbbenve figyelték, ahogy kati néni 
újra önmagára talál.

„Sosem bújtam a négy fal közé. Betegségem ellenére rendszeresen jártam színház-
ba és bevásárolni is, azonban az elmúlt években mindig támogatásra szorultam. Ma 
viszont saját lábamon, magabiztosan vágok neki a világnak. Az ismerőseim nem 
szánakoznak, nem sajnálnak már állapotom miatt. Büszkén tekintenek rám, hogy nem 
dobtam be a törülközőt, inkább küzdöttem. A szánakozó, zavart tekintetek helyett elis-
merő pillantásokat kapok. Sokan megdicsérnek, hogy milyen jól nézek ki – lelkesedik 
kati. – Mivel a betegségem folyamatos, és a szervezetem állandóan pusztítja önmagát, 
az őssejtszaporító kapszulát folyamatosan szednem kell, hogy ne hatalmasodjon el raj-
tam újra a szklerózis multiplex. Az Olimpiq Stem X-cell az én vitaminom. Segítségével 
visszanyertem a testembe vetett hitemet, félelem nélkül élek.”

a most 59 éves katinál 2003-ban szklerózis multiplexet diagnosztizáltak. a 
lengyeltóti asszony foggal-körömmel küzdött a kór ellen, ennek ellenére állapota 
folyamatosan romlott. 

„Az orvosok azt mondták, akit az 50-es éveiben ér el ez az idegrendszeri betegség, 
annak állapota kevésbé romlik, és a legtöbb ilyen korú beteg elkerülheti a kerekesszé-
ket, maximum bottal jár” – meséli az asszony.

ennek ellenére kati egyre nehezebben mozgott. állapotát csak rontotta, hogy 
váratlanul elveszítette édesanyját is 2006-ban. 

„Már 6 éve éltem együtt a betegséggel, minden egyes napom maga volt a küzde-
lem saját testem ellen. Nagyon rossz érzés, amikor az agyammal már nem tudom 
irányítani a mozdulataimat, a lábamat vagy a beszédemet. Dacára a mindennapos 
problémáknak félig-meddig beletörődtem egy idő után állapotomba” – meséli kati, 
aki akkor jött rá, hogy tennie kell valamit betegsége ellen, amikor az orvosok 
közölték vele, elkerülhetetlen a kerekesszék.

„Mintha ez lett volna az ébresztő. Semmi esetre sem szerettem volna ilyen nagy-
mértékben mozgáskorlátozott lenni. Eddig bottal jártam. Ezt csak-csak elfogadtam, 

a kép illusztráció
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bakonyi  ferencné ilcsi 23 éves lánya életét  mentette meg, amikor 

rábeszélte a  flavin7 kúrára. a család a hpv vírussal nézett farkas-

szemet.  bátorságuk és kitartásuk jutalma egy gyönyörű kisfiú lett. 

a gólya ajándéka?
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a veszprémi család és nánai –bakonyi judit kálváriája 
2002-ben kezdődött. az akkor 23 éves lány egy egy-
szerű éves rutinvizsgálat alkalmával megtudta, hogy 
méhnyak gyulladása van. édesanyja nagyon aggódott a 
citológiai vizsgálat eredménye miatt, mert rajta is annak 
idején 27 évesen méhnyakplasztikát hajtottak végre.

„Judit lányom lelete P3-as lett, amely a komoly gyul-
ladás jelenlétére utalt. Szövettani vizsgálatra is elküldték 
leletét, ami kiderítette, hogy a HPV vírus támadta meg 
– emlékszik vissza az aggódó édesanya. – elképesztő, 
hogy 23 évesen az embernek már farkasszemet kell 
néznie a halállal. judit azonban töretlen optimizmussal 
állt a gyógyulás mellé.

3 hónapnyi gyógyszeres kezelés után a veszprémi 
lányt újabb vizsgálatra küldték. az eredmény ismét: p3.  
„Ekkor közölték az orvosok, hogy elkerülhetetlen a műtét. 
El kell távolítani a méhnyak egyes részeit” – mondja ilcsi. 
juditra tehát egy nagyobb beavatkozás várt. műtéte 
azonban nem sikerült olyan jól, mint ahogy azt az or-
vosok remélték. „ Amikor leellenőrizték a metszés szélét, 
azon beszűrődéseket találtak az ép felület helyett. Ez azt 
jelenti, hogy nem gyógyult meg maradéktalanul a műtéti 
heg – magyarázza a most 30 éves lány. – Közölték velem, 
hogy ha jót akarok, mielőbb gyermeket vállalok, nehogy 
aztán a végén túl késő legyen. Hát elég nagy falat volt ez 
egy 23 éves lánynak.”

ilcsi 2003-ban, judit műtéte után hallott először a 
flavin7 termékcsaládról. „Épp a televíziót néztem egyik 
hétvégén, amelyben Szabó László úr arról a termékről 
beszélt, amelyet édesapja betegségére fejlesztett ki. Valami 
azt súgta, ez a termék a lányomnak is jó lesz, ezért 
rögtön utána jártam, hol lehet beszerezni” – meséli a 
veszprémi asszony. 

judit rögtön nagy dózisban el is kezdte szedni a 
flavin7-et. „A következő citológiai vizsgálat eredménye 
pedig már a gyulladás megszűnéséről tanúskodott. Alig 
hittünk a szemünknek: P1-es! Már egy éve gyógyszeres 
kezeléssel, műtéttel és számos orvosi beavatkozással azért 
küzdöttünk, hogy egyszer a kezünkben tarthassunk egy 
ilyen negatív leletet” – mondja meghatottan az anya.

az azóta felnőtt nővé cseperedett lány tavaly márci-
usban egy egészséges kisfiúnak adott életet. valóra vált 
judit álma, amit annak idején az orvosok szinte elkép-
zelhetetlennek tartottak. 

„A terhesség alatt lányom végig Flavin7-et, magné-
zium és kalcium tablettát szedett a terhességi vitamin 
helyett. Az egyik kismama-vizelet vizsgálat alkalmá-
val Judit védőnője meg is állapította a leadott mintá-
ból, hogy lányom sok gyümölcsöt eszik. Ezért meg is 
dicsérte” – mondja ilcsi.

judit komplikációmentesen, könnyedén szült. a 
babavárás örömébe azonban némi üröm is került: 
férje, krisztián 30 évesen agyvérzést kapott tavaly 
nyáron.

„Vőmnek eleve magas volt a vérnyomása. A beteg-
ség után újra meg kellett tanulnia járni és beszélni” 
– meséli az 51 éves asszony. – A Flavin7 szedésével 
azonban sokkal gyorsabban felépült, és gördüléke-
nyebben ment neki ez a folyamat. Ma már szinte nem 
is látszik rajta, hogy korábban milyen súlyos állapot-
ban volt. A Flavin7 és Krisztián hihetetlen akaratereje 
visszaadta a lányomék boldogságát. Ma már együtt 
örülünk az unokámnak, és annak, hogy egy egészséges 
család vagyunk.”
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természetes   
     fájdalomcsillapítás   
a fogorvosi székben

a doktornő először családjának vette meg a készítményt: rovarcsípésekre, gyomorpanaszokra alkalmazták. 
„Miután szó szerint saját bőrömön éreztem, hogy mennyire hatékony gyulladáscsökkentő az Oreganol, eszembe 
jutott, hogy ki kéne próbálnom a fogászatban is a terméket – meséli steffi. – Eleinte gyökérkezelésnél alkalmaztuk. 
A gyökércsatornát tisztítottuk vele. Az olajban található erős illóolajak enyhítik a kezelés fájdalmait és emellett 
gyulladáscsökkentő hatásuk is van.”

később a doktornő tovább ment: ínygyulladásra és fogkő eltávolításhoz is kipróbálta az olajat. „Soft lézerrel 
és ózonnal együtt alkalmazva nagyon jól enyhíti a gyulladt íny tüneteit, és a betegek is nagyon szeretik, ha a fogkő 
eltávolítás után ezzel tisztítjuk át a fogakat, mert beszámolóik szerint, amellett, hogy erősödik tőle a száj nyálka-
hártyájának ellenálló képessége, kellemes üdítő és frissítő hatása is van.”

steffi antibiotikumos kúra mellé kiegészítőként, és foghúzáskor immunstimulálásként, gyors fertőtlenítőként 
is szokta használni az oreganolt. „Nagyon gyorsan enyhíti a fájdalmakat. Akár nyílt seb esetén is. Nemrég volt 
nálunk építkezés, ami alatt az egyik munkás kezére ráesett egy tégla. A sebre oregánó olajat tettünk a fertőtlenítés 
után, és hamarabb enyhültek fájdalmai – meséli a doktornő. –Persze az erős illóolajak miatt eleinte csípő, kelle-
metlen lehet. Épp ezért gyereknél például hígítva szoktuk alkalmazni a készítményt mind a fogorvosi székben, mind 
otthon. Számomra nagyon bevált ez a termék. Ki gondolta volna, hogy ez a finom, olasz fűszer egyben ennyire 
hatékony gyógynövény is.”

oroszné dr. schubert steffi már 30 éve dolgozik fogorvosként. amikor 

otthon kipróbálta az oreganol oregánó olajat eszébe jutott, hogy 

ezt a természetes gyulladáscsökkentőt hivatásában is alkalma-

zhatja. azóta a rendelőjébe látogató betegek is megtapasztalhat-

ták a termék jótékony hatását.
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masa antalné egy évvel ezelőtt rossz hírt kapott: rosszindulatú 

petefészek da ga natot diagnosztizáltak nála. a szabadkígyósi asszony 

azonban eldöntötte, élni akar. már korábban is hallott a flavin7 jó-

tékony hatásáról egyik ismerősétől, azonban nem is sejtette, hogy a 

csoda vele is megtörténhet.

  Csodák pedig 
vannak
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a 65 éves asszonynak már 11 évvel ezelőtt komoly nőgyógyászati műtéte volt, egy sürgősségi beavatkozás al-
kalmával el kellett távolítani a méhét. masa antalnét szinte sokként érte, hogy ennyi idő után, 2009 áprilisában 
rosszindulatú daganatot találtak mindkét petefészkén. „A helyzet rosszabb volt, mint ahogy az orvosok eleinte 
gondolták. Amikor először megműtöttek, hogy mintát vegyenek a rákos elváltozásból, kiderült, hogy a jobboldali 
petefészken található daganat szétfolyt, és összenőtt a hasfalammal” – meséli.

miután eltávolították a beteg szöveteket a szabadkígyósi asszony 8 kemoterápiát kapott. „Összesen 3 liternyi 
Flavin7-et ittam. Kezdtem a sima termékkel, majd a Flavin7 Jubileummal, végül a Flavin7 Prémiummal.”

miután betegsége kiderült amellett, hogy rögtön elkezdte inni a terméket, masa antalné életmódot is változ-
tatott. saját termesztésű céklából céklalevet készített, amelyet rendszeresen iszik azóta is, illetve mindennapi 
étkezése része lett a kendermag olajjal kevert reszelt alma és répa.

„Nagyon jól átvészeltem a kemoterápiát. Még hányáscsillapítót sem kellett beszednem. Szinte nem is látszott 
rajtam” – meséli az asszony, aki megdöbbenve látta, hogy betegtársai életereje, hogy száll el kezelésről-kezelés-
re.

a vizsgálati kontrolleredmények pedig még ennél is fantasztikusabbak. „A 4. kezelés után elküldtek CT-re. A 
felvétel kimutatta, hogy a daganatom 4 centit összehúzódott. A 8. kezelés után pedig már csak egy 20 mm-es apró 
pont volt látható a képeken – lelkesedik masa antalné. – Nemrég voltam a harmadik CT vizsgálaton, és alig hit-
tem a fülemnek, amikor az orvos kijelentette, hogy meggyógyultam. Olyannyira kicsattanok az egészségtől, hogy 
nem hogy veszítettem volna a súlyomból az emberpróbáló kemoterápia alatt, hanem még fel is szedtem pár kilót. 
Ezt a terméket minden rákos betegnek kötelezővé kéne tenni. Ha nem velem történik, el sem hiszem, hogy csupán 
3 liternyi Flavin7 antioxidáns és flavonoid „bomba” ilyen gyógyító erővel bír a szervezetre.”
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